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Den Haag, 17 juni 2025 
 
In het tweeminutendebat Advies Deskundigencommissie Jeugd van 
11 juni heeft uw Kamerlid mevrouw Dobbe een motie ingediend die 
de regering verzoekt om de bezuinigingen op het gemeentefonds 
te schrappen die samenhangen met de ontwikkelingen van het 
gemeentefonds in het begrotingsjaar 2026 (Kamerstuk 31839, nr. 
1084). Hierbij is in overweging genomen dat deze bezuinigingen 
alsnog zouden kunnen resulteren in lokale bezuinigingen op de 
jeugdzorg. In het debat is toegezegd dat de minister van BZK een 
schriftelijke appreciatie zou aanleveren over deze motie. 
 
Ik ontraad u, mede namens de staatssecretaris van  Fiscaliteit, 
Belastingdienst en Douane, deze motie aan te nemen. De 
afgelopen maanden hebben het Rĳk en medeoverheden intensieve 
gesprekken gevoerd om invulling te geven aan onze gezamenlĳke 
verantwoordelĳkheid. Jeugdzorg en de financiële situatie van 
gemeenten zĳn daarbĳ nadrukkelĳk onderwerp van gesprek 
geweest met gemeenten. 
 
Het Kabinet heeft bij Voorjaarsnota 2025 besloten om voor 2025 tot 
en met 2027 in totaal 3 miljard cumulatief beschikbaar te stellen 
voor Jeugdzorg en gemeenten, waarvan ook middelen voor de 
terugval van het gemeentefonds in 2026. 
 
Hiernaast is voor Wmo bĳ Voorjaarsnota 2024 een reeks van 
jaarlĳks 75 miljoen euro oplopend naar 300 miljoen euro in 2029 
gereserveerd voor aanvullende indexatie voor 
demografie/vergrĳzing vooruitlopend op de uitwerking van een 
nieuw financieel arrangement dat beter aansluit bij de 
(financieel)bestuurlijke verhoudingen. Het kabinet heeft hier bij 
Voorjaarsnota 2025 voor 2030 een extra tranche van 75 miljoen 



 

 

euro aan toegevoegd. Vanaf 2030 is daarmee nu 375 miljoen euro 
gereserveerd, structureel. 
 
De komende periode praten Rijk en VNG nog door over de 
compensatie voor de uitgaven van gemeenten aan jeugdzorg in de 
jaren 2023-2024. Uiterlijk in augustus van dit jaar trekt het kabinet 
hierover conclusies. 
 
De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, 
J.J.M. Uitermark 
 


